
 

AGENDA VERGADERING 

MEDEZEGGENSCHAPSRAAD 

14 januari 2025 

19.30 uur – 21.00 uur 

Locatie: Lerarenkamer Fatimaschool 

Voorzitter: Oudergeleding 

Notulist: Personeelsgeleding 

 

 

 
 
19:30u - 19:45u 
 

1. Opening & vaststellen agenda 

 

2. Mededelingen 

x 

 

3. Openstaande actiepunten uit vergadering 19 november 2024  

-Vergadering van 11 maart: onderwerp burgerschap bespreken -> staat in de planning. 

-Personeelsgeleding zoekt uit hoe andere scholen e-mails delen met elkaar. 

Afspraak is om binnengekomen post mondeling te bespreken tijdens de vergadering en 

zo nodig te anonimiseren om AVG-privacy te waarborgen.  

-Jaarverslag staat op de website.  

-TSO gedragskader inzet vanaf februari/maart. Terug laten komen in juni op de 

vergadering -> staat op de planning. 

-Contact met GMR -> Marieke heeft contact gehad met de voorzitter van de GMR. 

Excuses namens GMR dat er tot op heden geen antwoord is gekomen. Ze pakken onze 

mail op en het antwoord op Wiscollect volgt nog.   

 
 



 
20:00u - 20:45u Langere bespreek agenda punten 

4. Opzet en inhoud van de schoolgids 

- Hoe passend is de kreet “Samen op weg naar je hoogste trede” nog?  

-Rieneke wil meekijken om te zien of het doel bereikt wordt met de schoolgids.  

-Vormgeving van de schoolgids ziet er goed uit.  

-Als school ben je verplicht om bepaalde onderwerpen te vernoemen in de schoolgids.   

- Alle suggesties worden verzameld in een document en dit document wordt 

vervolgens gedeeld met Gert-Jan.  

 

5. terugkoppeling tevredenheidsonderzoek - ouders, leerkrachten en leerlingen 

Wordt verschoven naar vergadering 11/3/'25 

  

6. terugkoppeling gesprekkencyclus 

Gert benoemt de input vanuit de collega's hoe de kennismakingsgesprekken zijn 

ervaren:  

- Vanuit collega's zou het fijn zijn als de gesprekken iets naar voren worden gezet. Erg 

lastig te realiseren vanwege meerdere factoren.  

-15 minuten is als prettig ervaren. 

-Groep 7 wordt, net als groep 8, losgekoppeld van de gesprekkencyclus. 

-Als er een startgesprek is geweest bij een leerling dan vervalt dit 

kennismakingsgesprek.  

-Balans hart, handen en kennismaken moet voortvloeien vanaf de groepen 3 en niet 

meer alleen hoofd (de oude Cito-resultaten)  

-Hoofd betekent niet alleen resultaten, maar ook de voortgang in de klas zoals bijv. 

eigen werk hebben, eigen leerlijn etc. 

-Vanaf komend schooljaar komen er richtlijnen mbt. niet komen opdagen of te laat bij 

het gesprek komen.  

-Rapportmap niet mee naar school gegeven? Het rapport wordt door de leerkracht 

niet mee naar huis gegeven. 

-DE QR-code met informatie over IEP van afgelopen schooljaar werd als zeer 

onduidelijk ervaren. Er is binnen het MT gewerkt aan een nieuwe brief over hoe de 



IEP-resultaten geïnterpreteerd moeten worden. MR-geleding gaat deze brief bekijken 

en zal bij Gert-Jan melden hoe leesbaar deze brief is. De bedoeling is dat het voor 

ouders een duidelijk, leesbare brief moet zijn . 

 

20:30u - 21:00u Kortere bespreek agenda punten 

7. Uitstroomtabel MR  

- Vanuit de personeelsgeleding stappen eind schooljaar Demi en Marieke uit. Is er een 

collega binnen het team die vanaf komende vergadering of vooroverleg al mee wil 

kijken zodat er al wat gewenning is binnen de MR?  

Angela gaat binnen het team aangeven dat er 2 plekken komen en zal de vraag 

uitzetten wie interesse heeft om de mr te komen versterken..  

- Ook in de oudergeleding stopt de termijn van Rieneke. Maartje zal nog een jaar 

blijven om de voortgang te garanderen. Ouders zullen eind maart in de Trede lezen dat 

er een plek in de oudergeleding komt. Zo nodig moeten we op tijd verkiezingen 

uitzetten! 

 

8. Ingekomen post  

Er is geen ingekomen post. 

 

9. Vaststellen inhoud + proces verkort verslag voor in de Trede. 

 

10. Vaststellen concept agenda volgende vergadering 

- De punten zijn door Rieneke genoteerd in de agenda. 

 

11. Rondvraag 

- De meivakantie van PO en VO valt dit jaar niet samen. Dit wordt als lastig 

ervaren. Hoe zit dit? Helaas kan dit niet gewijzigd worden, omdat de koepel 

Fokor hier keuze in maakt. Dit moeten wij als school volgen. Komend 

schooljaar zal dit ook het geval zijn.  

- Kerstviering was dit jaar op vrijdag. Hoe is dit bevallen? Het is goed bevallen, 

leuk en goed verhaal, volle kerk en dat 4x. Zeer positieve reacties! Donderdag 

zou voor ouders geen fijne dag zijn voor de kerstviering.   



- Vanuit de commissie Vastenactie komt de vraag of een sponsorloop 

interessant zal zijn om te doen? En dan voor het goede doel van de  

Cliniclowns? Positieve reacties om een sponsorloop te doen voor dit goede 

doel.  

 

Vervolgpunten: 

- Antwoord van de GMR over Wisconnect (Marieke) 

- Gert-Jan mailt IEP brief naar de mr-geleding.  

- Vacatures MR uitzetten binnen ouders en personeel.  

 


